
 
 
 
 

MØTEREFERAT  
Arbeidsutvalgsmøte 20/23 

 
 Dato: 24.05.2023 - Møtetid: 12:15-13:05 Møtested: Møterom 244/Teams  

 
 
Til: Arbeidsutvalget 
 Studentrepresentantene i Styret 
 Kontrollkomiteen 
 
Til stede:  Morten Eidsvaag Althe (dro etter sak 56/23), Ida Austigard Ødegård, 

Ingunn Hatlehold Andreassen, , Erik Johansen og Kristian Karlsby 
Wiulsrød 

 
Observatører: Håkon Isaksen  (KK), Emilie F. Storvik (Styrerep.) og 
 Roar H. Brakkstad (Styrerep) 
 
Forfall:  Ole-Markus Simonsen 
 
Referent:  Hege Hoem Spjøtvold  
 
 
 

O-sak 49/23  Orienteringer i arbeidsutvalget 
Tatt til orientering. 
 

O-sak 50/23  Orienteringer fra styrerepresentantene 
Tatt til orientering. 
 

O-sak 51/23  Godkjenning av referat fra AU-møte 18/23 og 19/23 
Referat fra AU-møte 18/23 og 19/23 ble enstemmig godkjent. 
 

O-sak 52/23  Orientering om ENHANCE 
Kristian Karlsby Wiulsrød orienterte om strukturen til ENHANCE 
 
 
AU-sak 53/23 Oppnevning av studentrepresentant til vurderingskomité for 

programfritak fra fellesemner 
Ida A. Ødegård innledet i saken 
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Kandidater: Anders Lie Hagen  
  
Votering: Enstemmig innstilt 
 
 
Vedtak:  
«Anders Lie Hagen ble enstemmig innstilt som studentrepresentant til  
vurderingskomitè for programfritak fra fellesemner» 
 
 
 
AU-sak 56/23 Oppnevning av vararepresentanter til Utvalg for likestilling 

og mangfold 
Morten E. Althe innledet i saken 
 
Kandidater:  
Rikke Hembre 
Susanne Jansen 
 
  
Votering:  Rikke Hembre fikk 4 stemmer  
 Susanne Jansen fikk 1 stemme 
 
Vedtak:  
«Rikke Hembre ble valgt inn som 1. vara til Utvalg for likestilling og mangfold med  
Susanne Jansen som 2. vara» 
  
 
 
AU-sak 55/23 Oppnevning av studentrepresentant til prosjektstyret 

Helgasetr 
Emile F. Storvik innledet i saken 
 
Kandidater: Anders Lie Hagen 
  
Votering: Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak:  
«Anders Lie Hagen ble enstemmig valgt inn som studentrepresentant til  
prosjektstyret Helgasetr»  
 
 
AU-sak 54/23 Fristasjonsareal bokhandel - diskusjon 
Ida A. Ødegård innledet i saken 
Det ble åpnet for diskusjon 
 
Nedjustere arealet, men det er et behov for bokhandel og være tilgjengelig. De bør  
også kunne bestille opp bøker som ikke er inne fysisk i butikken. 
Må vi ha på hver campus i Trondheim?  
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Vi må huske på tilrettelegging og tilgjengelighet.  
Må dekke det som man mimimum har behov for. 
Se på avtalen med Akademika 
Mindre areal må gå til fristasjonsarealet og ikke til Sit 
Når det gjelder bærekraft så bør man tenke på gjenbruk og digitale bøker 
 
 
Vedtak:  
Saken ble diskutert og saksbehandler tar med seg innspillene videre 
 
 
Eventuelt 
-Ida: Vi har 2 høringer. «Revidering av styringssystem for informasjonssikkerhet ved 
NTNU» har frist 1. juni. Kan noen se på denne og se på om det er noe vi bør svare 
på? Erik leser gjennom og sjekker opp. Den 14. juni er det frist på «Høring om 
Sikkerhet og beredskap ved NTNU». Denne sendes ut til FTVene for innspill 
-Ida: Vi må bli flinkere til å melde inn diskusjonssaker til AU-møter. 
 

Ris og ros 
Tatt til etterretning. 
 
 
Møtet ble avsluttet kl. 13:05 
 
 
 
 
Morten Eidsvaag Althe/s/     Hege Hoem Spjøtvold/s/ 
Leder        Referent 
 
 
 


